

Appel à candidature Programme EDENE 2022

EDENE, *European doctoral program in Energy and Environment*, est un programme doctoral, qui a pour objectif de former au plus haut niveau 30 doctorants internationaux qui mèneront leurs activités de recherche dans les domaines de l'énergie et de l'environnement.

IMPORTANT

L'appel à candidature EDENE CALL#2 est prolongé jusqu'au Lundi 04 avril 2022, minuit.

Aucune candidature ne sera acceptée après cette date.

Pour candidater c'est 

Ce programme est co-financé dans le cadre des prestigieuses actions Marie-Skłodowska-Curie COFUND du programme H2020 de la Commission Européenne. Dans le cadre de ce programme, les doctorants signeront un contrat de travail de trois ans avec l'UPPA et seront inscrits dans l'une des deux Écoles Doctorales. Pendant cette durée, ils bénéficieront de l'expertise de l'ensemble des unités de recherche de l'UPPA et de ses partenaires, ainsi que d'un parc instrumental performant.



EDENE doctoral programme 2nd call for applications

EDENE, European doctoral program in Energy and Environment, is a doctoral program, which aims to train at the highest level 30 international doctoral students who will carry out their research activities in the fields of energy and environment.

***EDENE CALL#2 is extended until
MONDAY APRIL 4, 2022 at MIDNIGHT.***

No applications will be accepted after this date.

[LINK to candidate](#)

This programme is co-funded under the prestigious Marie-Skłodowska-Curie COFUND actions of the European Commission's H2020 programme. Under this programme, PhD students will sign a three-year work contract with UPPA and will be registered in one of the two Doctoral Schools. During this period, they will benefit from the expertise of all the research units of UPPA and its partners, as well as from a high-performance instrumental park.